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Pregunta al Sr. Viol si ha dit que es farà un altre projecte per a 
incloure la pavimentació.
El Sr. Viol respon que sí.
El Sr. Zaragozà continua dient que lo que interesse als veïns i 
veïnes és si han de pagar contribucions.
El Sr. Viol diu que respondrà quan acabe la intervenció del Sr. 
Zaragozà.
El Sr. Zaragozà diu que és important que la conteste ara.
El Sr. Viol diu que evidentment si es fa un altre projecte s’hauran 
de fer; per una qüestió d’equitat, perquè al poble en la majoria 
de carrers els veïns han pagat una part del cost de les obres; i 
el grup JNP pense que s’ha de seguir eixe criteri i que trencar-
lo seria deixar en desavantatge a la gent que ha pagat sempre 
contribucions especials. Que tant de bo l’ajuntament tingués 
diners per a no cobrar als veïns, però que amb esta subvenció 
les càrregues que es faran als veïns seran més baixes, que 
s’esta estudiant si fer el paviment amb llamborda o amb formigó 
i abans es mirarà quines seran les quotes. Que en qualsevol cas 
serie agravi comparatiu si ara els veïns no pagaren, perquè en 
els altres carrers han pagat.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que vol que quede clar que la gent 
haurà de pagar contribucions especials, i que sempre els diuen 
que han de vindre preparats dels assumptes de l’ordre del dia, 
però no diuen que contínuament s’està entorpint la faena com 
oposició del grup popular, negant la còpia dissabte passat el Sr. 
Alcalde.
El Sr. Alcalde diu que van demanar una cas que no estava a 
l’expedient.
El Sr. Zaragozà diu que va demanar documentació i la treballadora 
va cridar al Sr. Alcalde.
El Sr. Alcalde diu que la treballadora li va dir que demanaven 
l’inventari, i l’inventari no anava en l’expedient.
El Sr. Zaragozà diu que va ser una errada de la treballadora; però 
que el dia nou de gener van presentar un escrit a l’ajuntament 
demanant informació de quins carrers es farien i quina seria la 
quantitat del pressupost, el dia catorze les contesten que encara 
no està clar i el dia quinze ja està feta la convocatòria del ple, 
que els podien haver informat.
El Sr. Alcalde respon que fins al dissabte al matí no va estar tot 
acabat.
El Sr. Viol diu que el motiu és que s’està treballant en una quantitat 
determinada, sense baixa, perquè si hi ha baixa l’ajuntament 
perdrà subvenció, i es va haver d’ajustar els preus al màxim, i 
per això no es tenia clar quins carrers entraven al projecte.
El Sr. Zaragozà diu que el catorze diuen que no està i el quinze 
es fa la convocatòria.
El Sr. Viol diu que es va tancar el divendres a les deu de la nit.
El Sr. Zaragozà diu que també incompleixen el seu programa 
electoral que un assumpte tan important no s’ha consultat al 
poble, ni als veïns dels carrers, i això haguera sigut important. 
Que en un projecte subvencionat al cent per cent els carrers es 
deixen sense pavimentar, el projecte està incomplet; que el grup 
popular creu que hagués estat millor acabar un tram de carrer, 
fins a on arribés el pressupost, però acabant el carrer, i a la gent 
no se l’haguera castigat amb contribucions especials.
El Sr. Viol diu que llavors hi hauria agravi comparatiu amb els 
veïns dels altres carrers, i la filosofia d’aquest equip de govern 
és no causar agravis i fer com s’ha fet sempre.
El Sr. Zaragozà diu que el cas és fer pagar a la gent.
El Sr. Viol diu que el Sr. Zaragozà va fer el carrer Terol i va fer 
pagar a la gent.
El Sr. Zaragozà diu que va ser obrir un carrer.
El Sr. Viol diu que obrir  i urbanitzar, perquè van passar càrregues 

a un tram que ja estava obert i asfaltat, i està documentat.
El Sr. Zaragozà diu que pregunta al Sr. Viol si un carrer que no 
té eixida el fer l’eixida i urbanitzar-lo no és un benefici per als 
solars.
El Sr. Alcalde crida a l’ordre i diu que al punt de l’ordre del dia.
Continua el Sr. Zaragozà dient que si estan convençuts que el pla 
del govern central està destinat a la dinamització de l’economia i 
ocupació, i pensen que eixe pla no és per a castigar l’economia 
familiar dels veïns i veïnes, i a més a més el projecte no està 
acabat, no té ni solera de formigó.
El Sr. Viol diu que està contemplada la solera de formigó.
El Sr. Zaragozà diu que al projecte no està i l’obra quedarà 
inacabada i proposen que la subvenció del Ruralter, concedida 
al cent per cent, de setanta mil euros aproximadament, es 
fique a més a més d’este projecte i així alleujar en lo possible el 
pagament als veïns i que siga zero.
El Sr. Viol diu que baix al criteri del Sr. Zaragozà.
El Sr. Zaragozà diu que criteri legal de la Llei 2/2o04 de cinc de 
març que estableix els criteris per a l’aplicació de contribucions 
especials quan els veïns obtenen un benefici especial de la 
realització d’obres o l’ampliació d’un servei públic de caràcter 
local, i n’hi ha moltes sentències que han tombat els criteris dels 
ajuntaments quan es fa pagar contribucions especials a carrers 
que ja estan urbanitzats, com és este cas.
El Sr. Viol diu que ja ha dit el Sr. Zaragozà que no està acabat. 
Que ja coneixen la llei que ha llegit el Sr. Zaragozà.
El Sr. Alcalde diu que pensa que el sanejament s’ha de canviar 
tot, perquè s’han rebut moltes queixes dels veïns, i si es fa 
tindran benefici.
El Sr. Zaragozà diu que  han dit que es ficarà llamborda i que 
alerta amb la llamborda, i que el Reial Decret diu que els honoraris 
van a càrrec de l’ajuntament i voldrien saber quan costen i si va 
a càrrec dels veïns. Que la situació econòmica no està per a 
fer com  diu el portaveu del JNP de fer pagar al poble, que la 
seva faena ha de ser fer pagar el mínim, i més en un projecte 
subvencionat al cent per cent i les economies domèstiques 
estan ressentides, tant les dels veïns del poble com les dels 
propietaris de cases dels carrers afectats, visquen on visquen, 
damunt no han complit amb el seu programa electoral i no han 
consultat als veïns del poble com es devia emprar la subvenció 
del govern central i han demostrat una vegada més el seu talant 
democràtic; ja que no sols no han preguntat quina obra sinó que 
tampoc han consultat l’acabat del paviment dels carrers, i han 
dit que es ficarà llamborda.
El Sr. Viol diu que no han dit clarament.
El Sr. Zaragozà diu que farà un resum del cost de la llamborda 
i del formigó imprès, ja que la memòria del projecte diu que la 
solució adoptada és la més econòmica possible.
El Sr. Viol riu irònicament.
El Sr. Zaragozà diu que no ha acabat la seva intervenció que el 
cost del metre quadrat de llamborda és de quaranta set euros 
el metre quadrat de formigó imprès trenta dos, quinze euros 
menys, que està clar que amb el mateix pressupost es poden 
fer més metres quadrats, i a més a més els carrers tenen molta 
pendent i ja va passar que la llamborda es va alçar per les 
pluges, perquè està solt.
El Sr. Viol diu que eixe carrer no tenia solera de formigó.
El Sr. Zaragozà diu que creuen que és menys onerós per als 
veïns és el formigó imprès, i és la solució que s’adopte a la 
majoria dels pobles per als nuclis antics. Que el projecte és molt 
important i hi hauria haver debatut i incloure la subvenció del 
Ruralter per a abaratir el coste de l’actuació, per que siga zero 
per  las veïns i tan sol es demostre que la solució és impostos. 


